

سياسة الخصوصية الخاصة بـ "لمسة"

آخر تحديث: 2024

1. المقدمة :

شكراً لك على استخدام "اللمسة"! تم تصميم سياسة الخصوصية هذه لمساعدتك على فهم كيفية جمع معلوماتك الشخصية واستخدامها وحمايتها.

2. المعلومات التي نجمعها :

نحن لا نجمع أي معلومات شخصية من مستخدمينا.

3. كيف نستخدم المعلومات :

وبما أننا لا نجمع أي معلومات شخصية، فإننا لا نستخدم أي معلومات لأي غرض من الأغراض.

4. ملفات تعريف الارتباط :

نحن لا نستخدم ملفات تعريف الارتباط أو أي تقنيات مماثلة.

5. خدمات الطرف الثالث :

لا يتكامل تطبيقنا مع أي خدمات خارجية تقوم بجمع بيانات المستخدم أو معالجتها.

6. أمن البيانات :

نحن نتخذ الإجراءات المناسبة لحماية أي بيانات لم يتم جمعها، مما يضمن أمان معلوماتك الشخصية غير الموجودة.

7. التغييرات في سياسة الخصوصية هذه :

نحن نحفظ بالحق في تحديث سياسة الخصوصية الخاصة بنا حسب الحاجة. سيتم نشر أي تغييرات على هذه الصفحة مع تاريخ المراجعة المحدث.

8. اتصل بنا :

إذا كان لديك أي أسئلة أو استفسارات بشأن سياسة الخصوصية الخاصة بنا، يرجى التواصل معنا من خلال البريد الإلكتروني Contact@Lamsa-App.com.

Privacy Policy for LAMSA ("لمسة")

Last updated: 2024

1. Introduction

Thank you for using LAMSA ("لمسة")! This privacy policy is designed to help you understand how we collect, use, and safeguard your personal information.

2. Information We Collect :

We do not collect any personal information from our users.

3. How We Use Information :

Since we do not collect any personal information, we do not use any information for any purpose.

4. Cookies :

We do not use cookies or any similar technologies.

5. Third-Party Services :

Our app does not integrate with any third-party services that would collect or process user data.

6. Data Security

We take appropriate measures to protect any data that is not collected, ensuring the security of your non-existent personal information.

7. Changes to This Privacy Policy :

We reserve the right to update our privacy policy as needed. Any changes will be posted on this page with an updated revision date.

8. Contact Us

If you have any questions or concerns about our privacy policy, please contact us at

Contact@Lamsa-App.com.